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Vragen van de leden Fritsma en
Brinkman (beiden PVV) aan de
ministers voor Wonen, Wijken en
Integratie en van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties over het bericht
dat een Marokkaanse meute in
Gorinchem twee politieagenten heeft
aangevallen. (Ingezonden 16 februari
2009)

1
Hoe is het mogelijk dat Marokkaanse
straatterroristen agenten belagen,
slaan, en met stenen bekogelen? Hoe
kan het dat nog steeds geen orde op
zaken is gesteld in de betreffende wijk
Haarwijk, nu daar al maandenlang
problemen zijn met gewelddadig
Marokkaans tuig?1

2
Bent u bereid in plaats van afstand te
nemen van de terminologie
«straatterrorist» of «straattuig» nu
eindelijk eens over te gaan tot een
harde aanpak van dit tuig? Zo nee,
waarom niet?

3
Waarom wordt het leger niet ingezet
tegen deze gewelddadige
straatterroristen nu de politie de
situatie klaarblijkelijk niet aan kan?

4
Hoe beoordeelt u het dat
buurtbewoners de politie geen
informatie durven te geven uit angst
voor represailles door de daders?
Realiseert u zich dat de zaak in de

wijk daardoor al zo verziekt is dat het
tuig er de baas is?

5
Zijn er inmiddels, naast de in het
bericht beschreven 17-jarige
straatterrorist, al andere daders
opgepakt? Zo ja, kunt u aangeven wat
er vervolgens in hun zaak is gebeurd?
Zo nee, waarom niet?

6
Denkt u werkelijk dat dit soort
problemen kunnen worden opgelost
met straatcoaches en
gezinsmanagers?

7
Bent u bereid volhardende
Marokkaanse straatterroristen,
eventueel na denaturalisatie, uit
Nederland te verwijderen? Zo nee,
waarom niet?

1 De Telegraaf, 12 februari 2009: «Marokkaans
tuig valt politie aan».

Mededeling

Mededeling van minister Van der
Laan (Wonen, Wijken en Integratie)
(ontvangen 10 maart 2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
Kamervragen van de leden Fritsma
en Brinkman (beide PVV) over het
bericht dat een Marokkaanse meute
in Gorinchem twee politieagenten
heeft aangevallen, helaas niet binnen
de gestelde termijn kunnen worden
beantwoord. De Kamervragen zijn
ingezonden op 16 februari.

Voor de beantwoording van deze
Kamervragen is nog niet alle
noodzakelijke informatie voorhanden.
Mede namens de Minister van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties zal ik u de
beantwoording zo spoedig mogelijk
doen toekomen.
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